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Protokoll 5/2023   

Rubrik Ärendebeskrivning/Beslut Ansvarig 

1. Mötets öppnande Ordförande Mikael öppnade mötet.  

2. Val av Ordförande  

    för mötet 

Mötet valde Mikael till Ordförande.  

3. Val av Sekreterare 

    för mötet 

Mötet valde Magnus till Sekreterare.  

4. Val av justerare för 

    mötet 

Mötet valde Magnus och Mikael. Magnus och Mikael 

5. Godkännande av   

    dagordning 

Några tillägg gjordes.  

6. Föregående  

    protokoll 

Protokoll 4/2023 godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

7. Ekonomi a) Ekonomisk lägesrapport. 

Kassör Majlis berättade att det finns 

69.465 kr. på banken och 5.129 kr. i 

handkassan. 

 

b) Medlems- och licensantalet. 

Kassör Majlis berättade att klubben har 

36 medlemmar och 24 personer har löst 

licens för 2023. 

 

8. Meddelanden a) Resumé Medlemsmötet den 15/3. 

- Nästa steg efter UK´s sammanställning  

  av seriespelsåret 2022 kommer bl. a.   

  att bli en satsning på någon temakväll.  

- Fler i klubben bör ha kompetensen att  

  agera tävlingsledare, stå i sekretariatet  

  och att vara domare. 

- Träningsavgiften behöver höjas i höst. 

- Man kan köpa terminskort för  

   träningarna. 

- Inger informerade om att det är dags  

  att beställa nya klubbkläder. 

- Kommittéer etc. valdes. En roll som  

  inte valdes var ”klubbtränare”. Vi i  

  klubben vill träna mer strukturerat,  

  men hur lösningen kommer att bli får  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  styrelsen fundera vidare på. 

- För att minska kostnaderna kring  

  Swish-betalningar så uppmanas alla att  

  göra överföringar via bankkonto eller  

  att swisha för flera inbetalningar  

  samtidigt. 

 

b) Uppdatering Tjejträffen den 1-2/4. 

- 18 tjejer är anmälda. 

- Inger lagar lunchen till på söndag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Inger 

9. Tävlingar a) Datum interna tävlingar. 

- Den Vandrande Ankan: 

  Lördag den 20/5. 

- KM: 

  Beslut tas senare. 

- Julskinkan: 

  Beslut tas senare. 

 

b) Umeveteranen den 15-16/4. 

Arbetsgruppen för tävlingen har påbörjat 

sitt arbete. En del är gjort och en del 

saker kvarstår. 

 

c) Utbildningar i att vara 

tävlingsledare, stå i sekretariat och att 

bli domare. 

Tävlingsledare: Under revidering. 

Sekretariatet: Finns ingen sådan just nu. 

För att bredda den kunskapen i klubben 

så kan vi berätta för de intresserade om 

vad man skall känna till. 

Domare: Har genomförts tidigare i år i 

distriktet. 

 

d) Antal sammandrag i distriktsserien 

Div. 4 Norra Veteran. 

Det har kommit in efteranmälningar 

vilket möjliggör att serierna spelas under 

2 sammandrag i stället för 1 som det 

initiala beslutet är. Distriktet önskar 

synpunkter på om vi förordar 1 eller 2 

sammandrag. Vi förordar 2 sammandrag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



e) Antal öppna spelare till 

seriesammandragen 2023. 

Spelorterna är Västerås och Ulricehamn. 

Att ta sig dit kostar en del pengar och 

med bakgrund av klubbens ekonomi så 

känns det som att vi endast i nuläget har 

råd att skicka 7 spelare till varje 

sammandrag. 

 

 

 

 

10. Tema-kvällar a) Ämnen/innehåll. 

Vi pratade om att fördjupa oss i den 

mentala och taktiska biten. Hur detta 

kommer att realiseras är inte bestämt. 

 

Vi skall fråga Staffan K om han kan hålla 

i en presentationen en kväll då han pratar 

om klubbens historia, vilka roller och 

funktioner som finns i klubben och vilka 

som gör vad. Magnus gör detta. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Magnus 

11. Anhöriglistan a) Hur går det. 

Inger har kommit långt med den och den 

är nästan klar. 

 

Inger 

12. Introduktionshäftet a) Hur går det. 

Den är under upparbetning. 

 

Majlis 

13. Lagra information a) Gemensamt ställe att lagra 

information på. 

För att möjliggöra större effektivitet så 

finns det vinster med att ha viss 

föreningsrelaterad information samlad 

och nåbar oavsett var man är. En lösning 

är att lagra information ”i molnet”. Denna 

lösning är ett verktyg för styrelsen och 

kanske andra personer. Magnus skall 

kolla på olika lösningar 

 

 

 

 

 

 

 

 

Magnus 

14. Övriga frågor a) Inbjudan DM. 

Inbjudningar har kommit från NSBF och 

KLX. 

 

Mikael har satt ihop ett häfte i hallen där 

man kan anmäla sig. 

 



15. Nästa möte Tisdag den 25/4 kl. 19:00.  

16. Mötets avslutande Ordförande Mikael avslutade mötet.  

 

       

 

        

       ____________________________                   _____________________________  

           Mikael Rännar, Ordförande                          Magnus Sandberg, Sekreterare 

 

 

          

 


